
Protokół Nr 10/2019 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 18 lipca 2019 r. godz. 14.48 – 14.53 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

23 lipca 2019 r. w sprawie: 

 

1) ustalenia planu sieci publicznych 

szkół, prowadzonych przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski, oraz 

określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych 

mających siedzibę na obszarze 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

  

 

 

 

 

 

 
2)  likwidacji jednostki budżetowej – 

Publicznego Gimnazjum nr 1  

w Ostrowcu Świętokrzyskim  

 

3) likwidacji jednostki budżetowej- 

Publicznego Gimnazjum nr 3  

w Ostrowcu Świętokrzyskim  

 

4)  likwidacji jednostki budżetowej – 

Publicznego Gimnazjum nr 5  

w Ostrowcu Świętokrzyskim   

 

 

 

 

 

Radny A. Pałka  zwrócił się z zapytaniem  

do Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych Pana J. B. Malinowskiego,  

jak wygląda sytuacja ze zmianą obwodu 

szkolnego, jaka jest procedura. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych Pan J. B. Malinowski wyjaśnił, 

że do szkół przyjmowani są również 

uczniowie spoza obwodu i nie ma z tego 

powodu żadnych utrudnień. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały.  

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały.  

 (projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny A. Pałka  zwrócił się z zapytaniem do 

Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych J. B. Malinowskiego jak wygląda 

sytuacja z obsadzaniem zaplanowanych klas. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych J. B. Malinowski wyjaśnił, że  

nie występują żadne utrudnienia. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 
 

Magdalena Połetek                 Przewodniczący Komisji 

                    

 

Mariusz Łata          

 


